
1 
 

PROTOKÓŁ 0012.3.1.2023 
z posiedzenia Komisji Edukacji  
w dniu 18 stycznia 2023 roku 

 
 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 129 A. 
Czas posiedzenia:14:30- 15:10 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok 
 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do Uchwały Nr 
XII.129.2016 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 27 października 2016 
roku w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo – księgowej, 
administracyjnej i organizacyjnej dla szkół i placówek, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 
 

 projekt uchwały w sprawie nadania imienia Branżowej Szkole II stopnia 
nr 2 wchodzącej w skład Zespołu Szkół nr 2 im. Wojciecha Korfantego  
w Jastrzębiu-Zdroju, 

 
 Odpis wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w sprawie 

uchwały nr VII.99.2022 z 26 maja 2022 r.  
 
 Zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego do uchwały nr 

XVI.215.2022 z dnia 15 grudnia 2022 r.  
 

4. Ferie w mieście 
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 7 grudnia 2022 roku, 
7. Zakończenie posiedzenia  

 
Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Edukacji – Jarosław Potępa. 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji i zaproszonych gości.  
 
Ad.2 
 
Komisja przyjęła porządek obrad. 
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Ad.3  

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Zastępca Skarbnika – 
Katarzyna Prątnicka. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za  - 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 
 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do Uchwały Nr 
XII.129.2016 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 27 października 2016 
roku w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo – księgowej, 
administracyjnej i organizacyjnej dla szkół i placówek, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Dyrektor Miejskiego 
Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli -  Jowita Janowska. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za  - 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 projekt uchwały w sprawie nadania imienia Branżowej Szkole II stopnia 
nr 2 wchodzącej w skład Zespołu Szkół nr 2 im. Wojciecha Korfantego  
w Jastrzębiu-Zdroju, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Zastępca Naczelnika 
Wydziału Edukacji - Krystyna Konopka. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za  - 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Odpis wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w sprawie 
uchwały nr VII.99.2022 z 26 maja 2022 r.  

 
Komisja zapoznała się z odpisem wyroku i przyjęła do wiadomości.  

 
 Zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego do uchwały nr 

XVI.215.2022 z dnia 15 grudnia 2022 r.  
 
Wyjaśnień udzieliła Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji – Krystyna Konopka. 
Komisja zapoznała się z zawiadomieniem o wszczęciu postępowania i przyjęła do 
widomości.  



3 
 

 
Ad.4 
 
Ferie w mieście. 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji  - Jarosław Potępa zapoznał członków Komisji z  
ofertą ferii w Miejskiej Bibliotece Publicznej.  
 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Zofia Florek przedstawiła ofertę 
ferii przygotowanych przez MOSIR. 
 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury – Janusz Jurczak przedstawił ofertę ferii 
przygotowanych przez MOK. 
 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Czy są organizowane jakieś półkolonie dla dzieci w szkołach? 
 
Krystyna Konopka 
 -  W tym roku półkolonie organizuje SP nr 20.  
 
Ad.5 
Wolne głosy i wnioski 
 
Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków 
 
Ad.6 
Przyjęcie protokołu z dnia 7 grudnia 2022 roku, 
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.7 
Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodniczący Komisji Jarosław Potępa podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji  
Monika Dulewicz      Jarosław Potępa  
 
 
 
 


